
Referat 

Side 1 af 3 

 

Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  13.04  2015 Tidspunkt:  18:00 - 20:30 Sted: Personalerum 1. sal 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: AV 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, johni Christensen, Jørgen 
Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, suppleant Lasse 
Bay Jensen, elevrep: Benjamin 7. kl, Abdi 9.kl LH, MP, BMJ, AV, LT. 
Afbud: Ann-Marie, Una 
 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd (5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet orienterer om behandlingspunkter fra elevrådet 
 

Konklusion(er): Der er ikke afholdt møde siden sidst. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 AV  

   

   

 

2. Emne:  Ferieplan (til udtalelse) (5 min) LT 

Diskussion: Vedhæftet ferieplan er til udtalelse 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

LT tager indvendinger omkring d. 23.12. og den 02.01. 

med tilbage. Argumentet er delefamiliers problemer med 
at få logistikken til at gå op. Mange delefamilier holder 
desuden lille-juleaften d. 23.12. 

  

   

   

 

3. Emne:  Trafiksikkerhed på p-Plads og ved Firhøjskolen (20 min) 

Diskussion: Fortsættelse fra sidste møde. 
Opdatering fra Jørgen. Hvordan kommer vi videre så vi sikrer bedre trafikforhold for 
eleverne. Kan TRYG-fonden anvendes til at søge fondsmidler. 

Konklusion(er): • Jørgen har sammen med MFA fået blinket til at virke - men det virker dog ikke 
stabil. 

• J. har også kontaktet kommunen om en fodgængerovergang. Der er bare det 

aber dabei, at det kan give falsk tryghed. Kommunen vil se på 
hastighedsgrænsen på vejen. 

• Vi har en udfordring i at børnene leger meget tæt på vejen - hvad kan vi gøre 
ved det? 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

J. går videre med hastighedsgrænse/overgang/bump hos 
kommunen. Han tager også billedet af græsplænen, med 
de legende børn lige ved siden af vejen. Målet er her, at 
kommunen påtager sig et medansvar for, at der skal 

placeres en eller anden beskyttende foranstaltning. 

Jørgen Næste SKB 
møde 

Tina m.fl. laver et udkast til en lille flyer, som kan deles ud 
en morgen til de afleverende forældre. SKBs 
repræsentanter afleverer flyeren til forældrene sammen 
med et kort budskab om, at SKB er bekymret for 
trafiksikkerheden på parkeringspladsen, og et ønske om, 
at få input til, hvordan man kan gøre noget ved det. 

Tina  
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4. Emne:  Evaluering af ny hjemmeside (20 min) 

Diskussion: Alle bedes før mødet orientere sig på den nye portal. Er der ting der savnes, 

noget der skal fremgå tydeligere eller andet. 
Hvert medlem medbringer optil 3 punkter. 
På mødet sorteres de, og tages videre med i at udvikle portalen. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi har produceret en del post-its med gode input. AV ser på 
dem og gør noget ved det i muligt omfang. 

AV  

   

   

5.Emne:  Timefordelingsplan v. LT (15 min) 

Diskussion/vedtagelse Timefordelingsplanen fremlægges på mødet.  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Elevrådet tager en snak om, hvilke valgfag, der har 

interesse i kommende skoleår 

AV  

   

   

 

 

6. Emne:  Anvendelse af mobiltelefoner, iPad mv i frikvartererne (20 min) 

Oplæg På sidste lærermøde havde personalet en længere samtale om anvendelse af 

mobiltelefoner mv i frikvartererne. Efterfølgende er Børne-rådet kommet med 
udtalelser der matcher personalets holdning meget. Personalet ønsker derfor at 
skolebestyrelsen får en drøftelse. 
En af skolens værdier er at vores fællesskab. Vi oplever at mange børn "gemmer 
sig" bag en device/tilvælger den fremfor fællesskabet. 
Punktet er ikke til beslutning, men en overordnet holdningsdebat/værdidebat, som 
vi skal snakke videre om på et efterfølgende skolebestyrelsesmøde. 

Konklusion(er):  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Elevrådet taler om, hvad de mener om brugen af devices i 

frikvartene. 

AV  

Med på næste møde. LT  

   

 

8.Emne:  Fundraising (20 min) 

Diskussion: Er der interesse for at nedsætte en gruppe i skolebestyrelsen der søger fonde mv. til 
at støtte økonomisk og videreudvikle Firhøjskolen samt støtte op om alle de gode 

tiltag der er i gang. 
Herunder kan eksempelvis nævnes: Midler til etablering af en Tarzan-bane, midler til 
at færdiggøre bevægelses- og læringsrummet for de ældste elever. 
 

Konklusion(er): Punktet blev udsat 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

9 Emne:  Bevægelsesfestival september 2015 (10 min) 

Diskussion: En del af den åbne skole er samarbejdet med de omkringliggende foreninger. Det er 
svært at skabe et kontinuerligt samarbejde med idrætsforeningerne, da mange er på 
arbejde. Måske kan vi lade Bevægelsesfestivallen genopstå i nye klæder en fredag 
fra kl. 12. - 15. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Alle opfordres til at brainstorme med sig selv, om 
hvordan vi kan få mere åben skole under fortegnet idræt. 
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10. Emne:  Gensidig orientering (10 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Personalesituation   

• Godt førskolearrangement   

• Danseteater på skolen var en succes   

• Thomas Wivel stand up arrangementet gav 
pressedækning 

  

• Nogle klasseråd har soc. arr. på bedding, 
overnatning i 3. osv. 

  

• Årsmøde er flyttet til 01.06. inkl. årsberetning, 
BYOD skal vises frem, økonomi,  

  

• 1. klasse har haft et godt forældremøde pga. 
problemer med uro i klassen. 

  

• Yoga-app bliver introduceret og en anden bruges 

allerede. 

  

Skolebestyrelsen ønsker at minimere fravær. "Det er 
bedst når vi alle er her" 

LT/PEKO Forår 2015 

 


